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در نشست هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان با مدیران فولاد مبارکه مطرح شد

از مشکلات ترخیص کالا تا مسئولیتهای اجتماعی صنعت

بیست و هشتمین جلسه هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان با حضور مدیرعامل و جمعی از مدیران فولاد مبارکه

برگزار شد. در این جلسه که بهمنظور ارائه گزارش عملکرد ماهانه و تصمیمگیری درباره موضوعات مختلف تشکیل شده

بود، نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان انتظارات از فولاد مبارکه را مطرح کرده و بر نقش این صنعت بزرگ در توسعه

زیرساختها، مسئولیتهای اجتماعی و تأمین نیازها از طریق ظرفیتهای محلی تأکید کردند. مشکلات ترخیص کالا در

بنادر و آسیبهای ناشی از آن نیز از جمله موضوعات مهم مطرح شده در این نشست بود.
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وحید فولادگر، رئیس کمیسیون اقتصاد دانش بنیان و عضو هیئت نمایندگان نیز گفت: استان اصفهان ظرفیت فوق العاده ای در صنایع
دانش بنیان دارد. در زمینه قانون جهش دانش بنیان که دو سال قبل تصویب شد فولاد مبارکه می تواند نقش موثری داشته باشد. فولاد
مبارکه در زمینه تأمین هزینه آموزش نیروی انسانی فولاد می تواند کمک زیادی به اقتصاد استان انجام دهد. بر اساس سند تنظیم شده
برای استان قرار است اصفهان به مرکز هوش مصنوعی کشور تبدیل شود. در همین راستا فولاد مبارکه می تواند در بحث توسعه زیر

ساخت های لازم برای توسعه هوش مصنوعی در استان نقش مهمی بازی کند.
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